
 
Kjære kollegær, 
 
 Ønsker at dere snakker ang våres pensjon. 
 Vi  blir minste pensjonister i forhold til våres kolæger fra sykehus. 
 Vi betaler mye skatt, ansetter folk, har ikke retighetr for  firt betalt dager som sykehus lege har, plus 
de har 4 mnd permisjon hver 5.år. 
Jeg synes at det ikke er riktig. Mange sier at vi skal spare , men så mye vi kan ikke spare! 
 
I situasjon når det mangler allmennlege, og pandenier er ikke ferdig. Vi klager ikke at vi er slitne, som 
sykepleier gjør. Vi står og kjemper for våres pasienter. 
 
Ber at dere  ta i hensyn denne forslagen og prøv for å kjempe at vi får det samme som sykehus leger. 
 
MVH 
 Ljiljana Popovic , FL Gjøvik 

 


